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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_

B4pet_c88_645285.htm 2011年下半年公共英语考试已经进入到

冲刺备考阶段，在此，为了帮助各位考友突破口语，百考试

题站点编辑为各位整理了系列口语练习题，希望考生朋友们

能够认真备考。 How do you spend your weekends? How do I

spend my weekends? As students, we have to be busy with our classes

and studies during the weekdays. So the two-day long weekend is the

happiest time for us. Sometimes I like to go shopping to buy some

daily necessities for the next week. Sometimes I go swimming, watch

TV or go for a movie to relax. But my favourite thing is going to the

English Corner to practice my English, and at the same time I can

talk with some of my friends. As everybody knows, because of the

heavy workload of study, we have almost no time to chat with each

other. So I spend my weekends usually leisurely. 这位考生在回答

问题之前首先重复了考官提出的问题，与此同时，他的脑海

里在想下面该怎么说。通过这种方式，他给自己赢得了一点

思考的时间。接下来这位考生谈了在周末通常要做的几件事

情以及最爱做的事情，条理清楚，内容也较为充实。 这里要

求考生注意的一点是考官提问的是如何度周末，并不是提问

周末要做的某一具体事情， 因而，考生只是泛泛地谈谈周末

通常要做的事情即可。 相关推荐： #0000ff>2011年pets3口语

指导每日一练(8.11) #0000ff>2011年pets3口语指导每日一

练(8.10) #0000ff>2011年pets3口语指导每日一练(8.9) 100Test 下

载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
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